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 PROTOKÓŁ NR 6/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 21.06.2022 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o sytuacji na drogach gminnych i powiatowych. 

3. Informacja w sprawie zadań inwestycyjnych dot. dróg gminnych i powiatowych. 

Omówienie planów inwestycyjnych. 

4. Informacja o sytuacji ekonomicznej spółki GPK za 2021 rok. 

5. Sprawy bieżące, w tym przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 12 osób, według załączonej listy obecności, nieobecny 

S.Lysko, M. Duży;  

2. Adam Duczmal – Wójt Gminy Bojszowy 

3. Bernard Bednorz – Starosta Bieruńsko – Lędziński 

4. Czesław Kłyk – Prezes GPK Bojszowy, radny powiatu bieruńsko – lędzińskiego 

5. Marek Piekorz – Radny powiatu bieruńsko – lędzińskiego 

6. Marcin Kosma – Radny powiatu bieruńsko – lędzińskiego 

7. Paweł Kłyk – Starszy inspektor ds. gospodarki komunalnej 

Przebieg Posiedzenia 

Ad 1. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Urzędu Gminy Bojszowy. Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku Publicznego 

Andrzej Rokowski otwierając posiedzenie komisji, powitał radnych oraz przybyłych gości,  

a następnie po przedstawieniu projektu porządku obrad , zaproponował jego zmianę 
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polegającą na dodaniu do pkt. 4  informacji o aktualnej sytuacji spółki GPK. . Wobec braku 

uwag, jednogłośnie zatwierdzono porządek posiedzenia.   

 

Ad 2, Ad 3. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski udzielił głosu Panu Pawłowi Kłykowi celem 

przedstawienia informacji o drogach gminnych. Pan Paweł Kłyk, omówił stan dróg 

gminnych. Wskazał, które drogi nadają się do remontu. Następnie poinformował, że urząd 

pracuje nad przygotowaniem projektów na remonty, przebudowy dróg tj. ulic: Gwarna, 

Dąbrowskiej, Jodłowa, Szkolna. Następnie radni otrzymali możliwość zadawania pytań  

i wygłaszania opinii.  Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zapytał o to czy w planach 

inwestycyjnych znajdują się też ulice Fabryczna oraz Myśliwska. Na pytania odpowiedzi 

udzielił Wójt Adam Duczmal oraz Paweł Kłyk. Ponadto Wójt Adam Duczmal poinformował, 

że przetarg na ulicę Gromadzką został rozstrzygnięty i  pracę ruszą po urlopach 

pracowniczych u wykonawcy.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Starosta Bernard Bednorz, który omówił stan dróg 

powiatowych oraz przedstawił tegoroczne inwestycje na drogach powiatowych w naszej 

gminie. Następnie Starosta Bernard Bendorz szczegółowo omówił plany inwestycyjne na 

drogach powiatowych dotyczące najbliższych lat m.in. budowa chodnika oraz ścieżki 

rowerowej przy ul. Barwnej, budowa ronda na skrzyżowaniu ul. Barwna – Bieruńska - 

Trzcinowa, przebudowa ul. Pancerniaków, Gaikowa, Jedlińska. Następnie wywiązała się 

dyskusja, podczas której radni otrzymali możliwość zadawania pytań oraz wygłaszania 

opinii. Radny Grzegorz Kotas wygłosił opinię oraz zadał pytania dotyczące stanu ulicy 

Ruchu Oporu po wymianie nakładki asfaltowej, ponadto radny zapytał o to kiedy pojawi się 

oznakowanie poziome drogi. Kolejny głos zabrał radny powiatowy Czesław Kłyk, który 

poinformował, że w najbliższym czasie zostaną poddane naprawie uszkodzone fragmenty 

(zapadnięcia wokół studzienek) chodnika przy ul. Cichy Kącik. 

Ad 4. 

Glos zabrał prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Bojszowach Pan Czesław 

Kłyk. Prezes przedstawił sprawozdanie za 2021 rok, poinformował o wynikach finansowych 

spółki, a także realizowanych inwestycjach oraz przedsięwzięciach. Następnie Prezes 

Czesław Kłyk poinformował, że aktualnie dużym obciążeniem dla spółki jest wzrost cen 
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energii elektrycznej, dlatego spółka planuje wykonać instalacje fotowoltaiczne na swoich 

obiektach. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski, przedstawił protokół nr 5/2022 z posiedzenia 

komisji w dniu 30.05.2022 r., który został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad 6. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia, przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 


